

# 生命的重设

Resetting your Life



## 约翰福音 John 1:29

次日，约翰看见耶稣来到他那里，就说：“看哪，神的羔羊，除去（或作“背负”）世人罪孽的。”

The next day John saw Jesus coming toward him and said, “Look, the Lamb of God, who takes away the sin of the world!”



# 彼得前书 1 Peter 1:18-19

18 知道你们**得赎**、脱去你们祖宗所传流虚妄的行为，不是凭着能坏的金银等物，

18 For you know that it was not with perishable things such as silver or gold that you were **redeemed** from the empty way of life handed down to you from your ancestors,

19 乃是凭着基督的宝血，如同**无瑕疵、无玷污**的羔羊之血。

19 but with the precious blood of Christ, a lamb **without blemish or defect**.



# 约翰福音 John 11:25-26

25 耶稣对她（马大）说：“复活在我，生命也在我；信我的人，虽然死了，也必复活。”

25 Jesus said to her (Martha), “I am the resurrection and the life. The one who believes in me will live, even though they die;

26 凡活着信我的人必永远不死。你信这话吗？”

26 and whoever lives by believing in me will never die. Do you believe this?”





**“信”的人比死亡更长命**

**People Who “Believe” Lives Longer Than Death**

**生命重燃“盼望”**

**Life Rekindles “Hope”**



# 哥林多后书 2 Corinthians 5:17

若有人在基督里，他就是新造的人，旧事已过，都变成新的了。

**Therefore, if anyone is in Christ, the new creation has come:  
The old has gone, the new is here!**

123FreeVectors.com

123Freevectors.com




# 彼得前书 1 Peter 1:3

**...借耶稣基督从死里复活，重生了我们，叫我们有活泼的盼望。**

**...In his great mercy he has given us new birth into a living hope through the resurrection of Jesus Christ from the dead.**





神的“爱”使我们前行

God's "Love" will Keep Us Going

# 哥林多前书 1 Corinthians 13:13

如今常存的有信，有望，有爱；这三样，其中最大的是爱。

**And now these three remain: faith, hope and love. But the greatest of these is love.**

123FreeVectors.com

123Freevectors.com

# 约翰一书 1 John 4:19

我们爱，因为 神先爱我们。

We love because he first loved us.